

Board Members Replacement**استبدال أعضاء مجلس الإدارة**

To: Bahrain Bourse

السادة / بورصة البحرين

Date	2 June 2024	2 يونيو 2024	التاريخ
Company Name	Bahrain Islamic Bank B.S.C.	بنك البحرين الإسلامي ش.م.ب	اسم الشركة
Trading Code	BISB	BISB	رمز التداول
Subject	Board Members Replacement	استبدال أعضاء مجلس الإدارة	الموضوع
Material Information	<p>Bahrain Islamic Bank B.S.C would like to announce the appointment of the following Board Members as representatives of the National Bank of Bahrain B.S.C on the Board of Bahrain Islamic Bank, effective 2nd June 2024:</p> <ol style="list-style-type: none"> Mr. Hisham Saeed Alkurdi as a replacement of Mr. Khalid Yusuf Abdulrahman, post Mr. Abdulrahman's retirement on 28th April 2024. Mr. Ali Ehsan Abbas as a replacement of Mr. Isa Hasan Maseeh, post Mr. Maseeh's resignation on 2nd June 2024; and Mr. Mohsin Rahim as a replacement of Mr. Gaby El Hakim, post Mr. El Hakim's resignation on 2nd June 2024. <p>The Board of Directors, Executive Management and employees of Bahrain Islamic Bank extend their utmost thanks and appreciation to the departing board members for their efforts and services provided to the Bank and the banking sector during their membership in the Board of Directors of Bahrain Islamic Bank.</p>	<p>يعلن بنك البحرين الإسلامي ش.م.ب. عن تعيين أعضاء مجلس الإدارة التالية أسماؤهم كممثلين عن بنك البحرين الوطني ش.م.ب في مجلس إدارة بنك البحرين الإسلامي، وذلك اعتباراً من 2 يونيو 2024:</p> <ol style="list-style-type: none"> السيد هشام سعيد الكردي بدلاً عن السيد خالد يوسف عبدالرحمن بعد تقاعده بتاريخ 28 أبريل 2024. السيد علي إحسان عباس بدلاً عن السيد عيسى حسن مسيح بعد استقالته بتاريخ 2 يونيو 2024؛ و السيد محسن رحيم بدلاً عن السيد كاي سمير الحكيم بعد استقالته بتاريخ 2 يونيو 2024. <p>يتقدم مجلس الإدارة والإدارة التنفيذية وجميع منتسبي بنك البحرين الإسلامي بخالص الشكر والتقدير لأعضاء مجلس الإدارة المستقلين نظير ما قدموه للبنك والقطاع المصرفي من جهود وخدمات أثناء عضويتهم في مجلس إدارة بنك البحرين الإسلامي.</p>	المعلومات الجوهرية
Impact on Financial Position	N/A	لا ينطبق	الأثر على المركز المالي

Name	Naeema Taheri	نعيمة طاهري	الاسم
Title	Chief Compliance Officer	الرئيس التنفيذي للامتثال	المسمى الوظيفي
Company Seal ختم الشركة		Signature التوقيع	
			